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Narkotikaproblematik bland skolungdomar 

 

Stockholmsenkäten 2010 visar att alkoholanvändningen bland ungdomar har minskat, 

däremot så fortsätter en negativ utveckling när det gäller ungdomars narkotika-

användning. 

 

 I jämförelse med 2006 är det en ökning i alla grupper och främst bland pojkar i årskurs 2 

på gymnasiet som har använt narkotika minst en gång under den senaste 4-veckors-

perioden, ökat från 7 % till 12 %, nästan en fördubbling i denna grupp. 

 

Undantag från trenden är flickor i åk.9 som har minskat sin användning sedan 2008. 

 

2010 i Farsta har 12% av pojkarna i år.9 använt narkotika under en 4-veckors period. Den 

frågan ligger på tredje plats bland narkotikakonsumenterna i staden. 

 

Oavsett hur våra siffror i Farsta är så är narkotikan ett allvarligt samhällsproblem som 

måste motarbetas med ett förebyggande arbete. 

 

 

Vi önskar svar från förvaltningen på följande frågor: 

 

1. Har mängden anmälningar och utredningar om ungdomars narkotikaproblem ändrats 

de senaste åren? 

 

2. Vilka speciella insatser gör förvaltningen för att hindra narkotikans spridning i 

stadsdelen? 
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